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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM, din data de 7 septembrie2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 7 

septembrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. „a” și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 307/01 septembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 101/S/01 

septembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 27 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsind consilierii Calinic Sabin, Orbán Miklós și Para János, respectiv este prezent și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de persoane cu drept de 

vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  
 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toți cei 27 de consilieri judeţeni 

în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

 

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf”; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Vă informez că de aceea ținem ședința on-line pentru că Sala mare de 

ședință este ocupată de Instituția Prefectului Județul Covasna.  

 

Totodată vă rog ca voturile să le exprimați prin ridicarea mâinii și vă rog dacă 

votați contra sau vă abțineți să semnalați acest lucru și prin voce tare, nu numai prin 

ridicarea mâinii.  

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

17 august 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

Nu sunt! 

 

Supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 17 august 2023. 

 

(S-au conectat la lucrările ședinței domnii consilieri Calinic Sabin și Orbán 

Miklós. De la această fază a ședinței sunt prezenți 30 de persoane cu drept de vot. ) 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico - 

economici, actualizați, pentru obiectivul de investiții „Reabilitare capelă funerară 

Szentkereszty Stefania”; 

2. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului pentru executarea lucrărilor de 

reparații curente de către comuna Bodoc, la imobilul înscris în Cartea Funciară 

nr. 23743 Bodoc, nr. cad. 23743-C26 - bucătărie și cantină, aflat în coproprietatea 

județului Covasna și a comunei Bodoc, situat în comuna Bodoc, satul Olteni nr. 

95, județul Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general şi a indicatorilor tehnico-

economici, actualizați, pentru obiectivul de investiţii „EXTINDERE CORP 

POLICLINICĂ PENTRU CABINETE NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI 

IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ MAGNETICĂ (IRM), localitatea Sfântu 

Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

4. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului Județului Covasna pentru 

executarea lucrărilor în cadrul obiectivului de investiții  ”Reabilitare ansamblu, 

demolare parțială, extindere și branșamente la utilități la sediul Centrului de 

http://www.cjcv.ro/
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formare profesională în domeniul balneoturismului” de către Comuna 

Malnaș împreună cu Județul Covasna, prin ”C.N.I.” – S.A., pe terenurile aflate în 

proprietatea publică, respectiv în cea privată a Județului Covasna; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea produselor și a măsurilor educative în 

cadrul Programului pentru școli al României pentru anii școlari 2023-2027; 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 17/2023 pentru aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetar 

2023; 

7. Proiect de hotărâre privire la rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și 

al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2023; 

8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul II al 

anului 2023; 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 45/2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Şcolii Populare de 

Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

10. Diverse 

- Informarea domnului președinte Tamás Sándor cu privire la rechemarea din 

concediu de odihnă pentru data de 25 august 2023; 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 30 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 3, 5, și 9 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 4, 6, 7 și 8 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 
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La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico - economici, actualizați, 

pentru obiectivul de investiții „Reabilitare capelă funerară Szentkereszty Stefania”; 

 

Dorim să începem Reabilitarea capelei funerare Szentkereszty Stefania, dar mai 

înainte trebuie să aprobăm varianta finală a devizului general și a indicatorilor tehnico – 

economici. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

exprimarea acordului pentru executarea lucrărilor de reparații curente de către comuna 

Bodoc, la imobilul înscris în Cartea Funciară nr. 23743 Bodoc, nr. cad. 23743-C26 - 

bucătărie și cantină, aflat în coproprietatea județului Covasna și a comunei Bodoc, situat 

în comuna Bodoc, satul Olteni nr. 95, județul Covasna; 

 

Trebuie să ne exprimăm acordul pentru executarea lucrărilor având în vedere că 

este vorba de o proprietate comună, 50% a imobilului este în proprietatea Județului 

Covasna iar 50% în proprietatea Comunei Bodoc. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici, actualizați, pentru 

obiectivul de investiţii „EXTINDERE CORP POLICLINICĂ PENTRU CABINETE 

NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ 
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MAGNETICĂ (IRM), localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, 

municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”;  

 

Dintr-o eroare materială, la devizul general al investiției, a fost adăugată valoarea 

de 1 leu la un capitol și totodată la valorile finale inclusiv TVA-ul există o diferență de 

0,01 leu, deci 1 ban și Compania Național de Investiții ne-a solicitat să corectăm aceste 

sume. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

exprimarea acordului Județului Covasna pentru executarea lucrărilor în cadrul 

obiectivului de investiții  ”Reabilitare ansamblu, demolare parțială, extindere și 

branșamente la utilități la sediul Centrului de formare profesională în domeniul 

balneoturismului” de către Comuna Malnaș împreună cu Județul Covasna, prin 

”C.N.I.” – S.A., pe terenurile aflate în proprietatea publică, respectiv în cea privată a 

Județului Covasna; 

 

Compania Națională de Investiții pentru această investiție deja a semnat 

contractul de execuție cu o firmă de specialitate, însă investiția se va realiza pe mai 

multe terenuri aflate atât în proprietatea comună a Comunei Malnaș și a Județului 

Covasna, cât și pe terenuri deținute de fiecare în deplină proprietate, se impune 

exprimarea acordului, prin hotărâre de consiliu, în vederea realizării obiectivului de 

investiții. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu 

privire la stabilirea produselor și a măsurilor educative în cadrul Programului pentru 

școli al României pentru anii școlari 2023-2027; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 17/2023 pentru 

aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetar 2023; 

 

Este vorba despre 50 de mii de lei cu care dorim să majorăm cotizația noastră în 

Asociația pentru Dezvoltarea Turismului în Județul Covasna, așa dorim să-l ajutăm în 

organizarea Balloon fest la Fortyogó-Târgu Secuiesc. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privire la 

rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2023; 

 

Această rectificare conține mai multe puncte, dar cel mai important lucru este 

alocarea sumei de 350 de mii lei pentru întreținerea drumurilor județene pe timp de 

vară și iarnă. 

Cea mai mare sumă este de 1420 mii lei pentru Spitalul Judeţean de Urgență "Dr. 

Fogolyán Kristóf", din care 1360 mii de lei, care au primit de la CAS Covasna și DSP 

Covasna, pentru acordarea voucherelor de vacanță aferente anului 2023, respectiv 60 
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mii lei, subvenție din bugetul nostru, pentru relocarea instalației de tomografie 

computerizată în noua locație, în incinta noii Unități de Primiri Urgențe. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul II al anului 2023; 

 

Sincer, nici nu se aud voci din partea Bucureștiului de rectificare de buget, deși 

până acum în fiecare an, nu numai de când sunt eu președinte, dar și în ultimii 30 de 

ani, în fiecare an în luna august s-a rectificat bugetul, acum nu se știe ce se va întâmpla.  

Guvernul se gândește la un act legislativ care strânge cureaua și încă nu vedem 

dacă o să avem posibilitate la rectificare de buget. 

Cu siguranță, partea a doua a anului o să fie cu strângeri de curea, dar ne 

pregătim. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Dimény György: O să avem greutăți? 

Tamás Sándor: O să avem! Asta e problema! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 45/2023 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy; 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nádor: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Am obligația să vă informez că am a fost nouă zile în concediu de odihnă, din 

care o zi pe data de 25 august 2023 am fost rechemat la serviciu.  

Consiliul ia act în unanimitate de informarea domnului Președinte. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt.  

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Doresc să vă informez că cel mai probabil pe data de 19 sau 20 septembrie 2023 

vom avea următoarea ședință a Consiliului Județean Covasna. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  

 


